



Dvärgpinscherklubben

Mötesprotokoll 2024: 24/6 klockan 19.00

Möte via: Teams

Närvarande: Jacqueline Swärd, Eva Sätre, Johan Jakobsson, Jessica Linhem Olsson, Carola Håkansson, Sandra Spångberg, Jessica Berntsson, Christer Carle.

Anmäld Frånvaro: Gunilla Johansson

Ej anmäld Frånvaro: Emilia Kolmodin

1. **Mötet öppnas**
2. **Val av justerare**
3. **Godkännande av dagordning**
4. **Föregående mötesprotokoll**
Finns på hemsidan
5. **Inkommande skrivelser**
 - Information från SSPK och SKK, utskickat till styrelsen
6. **Rapporter**
 -
7. **Ekonomi**
 - Rapport från kassör.
8. **Medlemsansvarig**
 - Rapport från medlemsansvarig
9. **RAM**
 - Rapport från RAM
10. **Uppdrag**
Uppföljning av uppdrag

Uppdrag	Ansvarig	Slutdatum	Uppföljning
Mailar åter till SSPK ang bifall på typstadgarna	JS	21/5-24	Klart
Sekreterare bekräftar OK på detta till fotograf.	JS	21/5-24	Klart
Skicka ut uppdragslista till ansvar för uppdatera text på hemsidan.	JLO	30/6-24	Mötet i Augusti Klart vi går igenom den i augusti tillsammans alla skall titta innan.
Logga skall skickas till part nr 2 från webmaster. Part 1 & 2 skall jobba fram varsitt	Part 1 & 2 JLO & JJ ansvarar förkontakten.	31/8-24	Mötet i September Pågår

förslag på ny logga och presentera för styrelsen i första steget.			
Bestämt anmälningsgåva – tar fram offerter.	JLO,JJ	10/6-24	KLART

Nya uppdrag

Uppdrag	Ansvarig	Slutdatum	Uppföljning
Formuläret för hänvisning avelshane. Plus inlogg till hänvisningmaillet.	JLO	2/7 2024	Nästa möte
Provmedlemskap eller inte? Statistik där vi ser om man fortsätter att vara medlem.	JLO	Augusti	Augusti mötet
Domare 2025 jobbar fram alternativ	JS och JJ	Augusti	Augusti mötet
Se över arbetsgrupperna och ansvaret på dessa	ES mailar ut listan	1/7 2024	Augusti mötet

11. Hemsidan

- Rapport om hemsidan
- Formuläret för hänvisning avelshane.

12. Aktiviteter

- Rapport från aktivitetsansvarig
- Träffombud har haft möte de flesta deltog
Planerar för träffar en i höst och en julaktivitet även om det har varit låg deltagande kommer vi fortsätta.

13. Sponsor

- Rapport från sponsoransvarig
- Sveland kommer skicka över avtalet vi har gett uppgifter.

14. SDPV 2024

- Rapport från SPDV gruppen
- Förberett för domare och sekreterare så allt finns på plats.

15. DP Helgen i Ullared

- Rapport från arbetsgruppen
- Vad får goodie bag kosta?

16. Inoff södra

- Rapport från arbetsgruppen

17. Jubileumsgruppen

- Ej startad än

18. Övriga frågor

- En provmedlem har ansökt om familje medlemskap och det är bara fullbetalande som kan lägga till det.
- Provmedlemskap eller inte?
- Domare 2025

19. Beslut i mötet

Beslut	Utfall
Vad får goodie bag kosta? cirka 100 kronor per "påse"	Bifall
Provmedlem kan inte lägga till familjemedlem enligt tidigare beslut	Bifall

20. Nästa möte: 8 juli kl 19.00

Förslag på nästkommande: 12/8 kl 19.00

Förslag på nästkommande därefter: 9/9 kl 19.00

21. Mötet avslutas

